
Begroting 2024 openstaande Technische vragen VVD: 

 

Pag 19; Motie parkeer de verhoging. De verhoging van de parkeertarieven waren incidenteel 

geschrapt in 2022 en 2023. Betekent dit dat ook de indexeringen van 2022 en 2023 bij de 

“inhaalindexering” worden meegenomen? En hoe hoog is de “inhaalindexering” en wat 

betekent dit voor de parkeertarieven (per uur)? 

De indexering gaat over de periode 2012 t/m 2023. Het oude parkeertarief was € 1,50 en wordt 

€ 2,00. De jaarlijkse indexering varieert tussen 1,75% en 3,3%.  

 

Pag 36; Verwijzingen halt in Heemstede factor 1,5 keer hoger dan landelijk gemiddelde. Ook 

diefstal uit woningen (factor 1,7) en winkeldiefstallen (factor 1,2) zijn hoger. Kan het college 

mogelijke oorzaken aangeven en hoe het beleid daarop is aangepast. 

De technische aspecten van deze vraag zijn mondeling beantwoord op de tafeltjesavond. 

Aangezien reactie van het college wordt gevraagd is het geen technische vraag, maar een 

politiek vraag. 

 

Pag 45; taakveld 2.1 verkeer en vervoer. 

Alle bedragen opgeteld is het totaalbedrag dat nadelig uitvalt € 711k. Dit valt erg hoog uit. 

Wat is hiervan de oorzaak en was dit niet te voorzien? 

Deze vraag is reeds mondeling beantwoord op de tafeltjesavond. 

 

Pag 56; in het kader van programma 5 (sport, cultuur en veiligheid) ontvangen wij graag een 

overzicht van beschikbare subsidies voor sport en cultuur en de uitputting hiervan in 

2022/2023 (tot dusver). 

Domeinmanager Samenleving zoekt telefonisch contact via griffie met de VVD-fractie om de 

vraag te duiden. 

 

Pag 67; in 2024 wordt een jeugdakkoord gesloten. Het traject ter voorbereiding hiervoor is 

gestart en gesprekken, bijeenkomsten en enquêtes zijn uitgevoerd. In 2024 wordt pas duidelijk 

over het jeugdakkoord financiële consequenties kent. Is het niet de omgekeerde wereld dat niet 

vooraf wordt nagedacht over beschikbare middelen (bandbreedte) alvorens verwachtingen te 

wekken en een akkoord voor te bereiden en te sluiten? 

Het betreft geen technische vraag, maar een politiek vraag. 

 

Pag72; een nadeel van 405K door een herziene begroting van opvang aandachtsgroepen. De 

raad heeft reeds ingestemd met een taakstelling voor de opvang van 108 opvangplekken voor 

asiel. Welk aandeel (%) van dit bedrag komt ten goede aan deze reeds aangegane taakstelling 

en waaraan besteden we het restant? (Zie ook vorige vraag). 

Deze vraag is reeds mondeling beantwoord op de tafeltjesavond. 

 
Indien verder nog aanvullende vragen zijn van de fractie kan natuurlijk via de griffie ook telefonische 
afstemming zijn met betreffende ambtenaar voor nadere toelichting.  
 


